

Erklärung gem. § 14 Abs. 2 des Teilzeit- und Befristungsgesetzes (TzBfG)

*Declaration in accordance Section 14 Subsection 2
of the Law on Part-time and Fixed-term Employment Contracts (TzBfG)*

Name, Vorname *Last Name, First Name*

Ich bin darüber belehrt worden, dass meine Einstellung an der Johannes Gutenberg-Universität Mainz (JGU) auf der Grundlage des § 14 Abs. 2 des Teilzeit- und Befristungsgesetzes erfolgen soll.

Hiernach ist eine Befristung für längstens zwei Jahre zulässig, soweit zu demselben Arbeitgeber bisher kein befristetes oder unbefristetes Arbeitsverhältnis bestanden hat.

Ich versichere hiermit, dass ich vor der jetzt anstehenden Einstellung nicht beim Land Rheinland-Pfalz beschäftigt war. Mir ist bekannt, dass falsche Angaben die Anfechtung des Arbeitsvertrages rechtfertigen.

I have been informed that my employment at Johannes Gutenberg University Mainz will be in accordance with section 14 subsection 2 of the Law on Part-time and Fixed-term Employment Contracts.

A fixed-term employment of a maximum of two years is permitted, provided that no fixed-term or permanent employment relationship with the same employer existed before.

I hereby certify that I was not employed by the State of Rhineland-Palatinate before the employment now under consideration. I am aware that the provision of false information is a justification for challenging the employment contract.

Mainz, _____

Unterschrift *Signature*